## 白色尼龙毛黑色盖帽KABUKI 粉刷

产品名称	白色尼龙毛黑色盖帽KABUKI 粉刷
公司名称	义乌市卓玛化妆毛刷厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:ZHUOMA 型号:KA271007121N 规格:27mm
公司地址	义乌市义亭镇友谊路9号
联系电话	86 0579 85818166

## 产品详情

品牌	ZHUOMA	型号	KA271007121N
规格	27mm	材质	白色尼龙毛
尺寸	27 ( mm )	适用范围	女士
种类	毛刷		

## 义乌市卓玛化妆工具厂

义乌市卓玛化妆工具厂是一家专业从事制造和销售中高档化妆套刷、单支粉刷、眼影刷、唇刷、美甲刷、以及烫发卷、烫发夹、假指甲等系列产品的公司,作为一家集研发、生产、销售为一体的专业化妆工具厂,公司在化妆刷产品方面严格把控原料来源及质量,一惯坚持"以人为本,诚信经营"的服务宗旨力求精益求精,严把质量关,坚持把质量和信誉放在公司发展的首位。公司在产品研发上以市场和顾客的需求为导向,不断的改进生产技术,引进先进的生产设备,积极研发时尚流行的新款产品,为客户奉献质量可靠工艺精湛的化妆工具产品。

卓玛化妆工具厂位于素有"小商品之城"之称的中国义乌,拥有便捷的交通和出色的竞争优势。公司自创办以来,坚持:"创新带发展、质量求生存、管理促效益、诚信引客户"的经营理念,依托优秀的设计人才和强大的生产能力,吸收国际先进技术和管理经验,来推动企业不断发展。在以后的发展中,公司将凭藉强大的开发、生产实力、超前的市场眼光,不断研发设计引领社会潮流的化妆工具精品,与海内外客户携手共进,共创辉煌!相信今天我们为您量身定制的产品----将会成为您明天成功的助跑器!"创意无限、想像无限、追求卓越、追求完美"是我们永恒的信念!

卓玛化妆工具厂的全体员工满怀信心为爱美追求时尚的您创造更美丽的明天,为您的容貌增添崭新的色彩,打造一个与众不同、与时尚潮流同步而行的您!竭诚欢迎广大商家来电咨询洽谈,让我们在合作中 共同发展,在发展中共同进步! yiwu zhuoma cosmetic accessories factory is a professional manufacturer that specializes in producing middle/high-grade cosmetic brush, single powder brush, eye shadow brush, lip brush, nail brush, hair roller, hair curler, false nail and other series products, as a factory that integrates research and development, production, and sales into a whole, we strictly rationalize the material sources and the high quality of the cosmetic brushes. our company holds the the serving principle of people oriented and veracious management, pursuits the superior products, and put the quality and reputation on the first place. company regards the market and the customers 'needs as the steering on the research and development, ceaselessly improve the prodution technologies, bring in the advanced prodution equipments, actively research and develop the fashionable and popular products, presents the superior quality and exquisite workmanship cosmetic tools.

our factory is located at yiwu, china,the 'small commodities city', possess the convenient and fast transportations, and the outstanding compete superiority. since company established, we are holding thebusiness philosophythat innovation drives the development, survival relys on high quality, management promotes benefit, attract clients relying on sincere and honest attitude, depend on the excellent designers and the strong productive power, bring in the advanced international technologies and management experience, to promote the ceaseless devepments of company. during the following development, our company will help each other forward with the domestic and foreign customer relying on the strong development, productive actural strength and the long-term market insight.

our steady-state faith: innovate infinitely, image infinitely, pursuit of excellence, pursuit of perfect

the entire staffs of yiwu zhuoma cosmetic accessories factory are full of confidence to create the better furture for enery client who loves beauty, add the fresh and new colors for your face and your life. our company sincerely welcomes letters and telephones for negotiating business from you, let 'sdevelop together in cooperating, move forward together in developing.

单位名称:义乌市卓玛化妆工具厂

地址:浙江省义乌市义亭镇友谊路9号邮编:322005

电话:(86)579-85818166传真:(86)579-85818166

联系人: 鲍燕艳 15356921923

销售部地址:浙江省,义乌市,国际商贸城2期g区11532摊

company name: yiwu zhuoma cosmetic accessories factory

address:no.9, youyi road, yiting town, yiwu, zhejiang,china

sales department: no.11532, district g, international trade city 2

tel: (86) 579-85818166 fax: (86) 579-85818166

contact person: ms bao

mobile: 15356921923